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Sammanfattning styrelsemöte 9-2022 Ridklubben Norrtälje Ryttare 230117 

Ekonomi  

Utfallet av ekonomin följer planen och det ser stabilt ut. 

Verksamheten 

Fortsatt bra beläggning i abonnemangsgrupperna. Klar nedgång i aktiviteter. Här jobbar vi 

med att vara ”nära” i planeringen, vi vill erbjuda aktiviteter men de ska inte gå minus – viktigt 

att planera noga.  

 

Hästiskurs 10 veckor, kommer kunna erbjudas abonnemangsplats i ny grupp efter kursen. 

 

Kurs vuxna nybörjare/återvändare, kommer kunna erbjudas abonnemangsplats i ny grupp 

efter kursslut. 

 

Ridläger 

I princip fullbelagt. 

 

Ev möjlighet till fler läger, men just nu plan att vecka 28-30 är i stort sett ledigt för hästar och 

personal (med undantag för ett par kvällsläger, vuxen/storhäst). 

 

Personal 

3 personal har tagit terränghjulingskort och får nu köra fyrhjulingen. 

 

Anläggning 

Länsstyrelsetillståndet klart. 

Felanmälan Kommunen som drar ut på tiden – taket i ridhuset, samt fasad mot stallplanen. Vi 

fortsätter att ligga på Kommunen. 

Stiftelserna 

Ansökan LED och hagströ, grus, rör skickas in. 

Medlemsenkät 

Både medlemsenkät och ungdomsenkät utskickade. Svar analyseras och inkluderas i 

verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 

Tävlingskommitté 

Kommit igång bra. 

Ungdomssektionen 

Fortsätta att jobba vidare. Nästa steg är att kalla till ett Ungdomsårsmöte, och se om vi kan få 

till en styrelse. 

Årsmöte 

Inga medlemsmotioner har inkommit. 

Valberedningen behöver aktiveras, ordförande ansvarar för detta. 


